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Voorwoord 
 
In 2022 heeft de cliëntenraad grotendeels fysiek kunnen vergaderen. Het was fijn om weer 
‘live’ bij elkaar te zijn, zeker gezien de wisselingen in de samenstelling van de cliëntenraad én 
de samenstelling van de raad van bestuur van Máxima MC. Ook kon de cliëntenraad vanaf het 
voorjaar, toen de meeste coronamaatregelen van de baan waren, weer wat gemakkelijker 
persoonlijk in contact treden met haar achterban. Wij vinden dat erg belangrijk, omdat we de 
stem van alle patiënten en cliënten van Máxima MC vertegenwoordigen en hun belangen 
willen behartigen.  
 
2022 was een jaar waarin belangrijke issues aan de orde waren. Een daarvan is de 
digitalisering van de zorg. Niet alleen zijn de aanmeldzuilen in 2022 volop in gebruik, ook het 
patiënten portaal ‘MijnMMC’ is vernieuwd en wordt steeds meer bezocht. Daarnaast is er 
steeds meer aandacht voor de Persoonlijke Gezondheidsomgeving (PGO) van de patiënt, een 
digitaal medium waar de patiënt alle informatie van verschillende zorgaanbieders bij elkaar 
kan brengen en zo een totaaloverzicht heeft van zijn behandeling. De cliëntenraad vraagt 
daarbij nadrukkelijk aandacht voor de niet digitaal vaardige patiënten van Máxima MC. Ook 
voor hen moet het bezoeken van het ziekenhuis, en het krijgen van de juiste informatie, 
makkelijk zijn.  
 
Een ander belangrijk thema is de samenwerking van het ziekenhuis met andere 
zorgaanbieders in de regio. Met de (landelijke) doelstellingen van de juiste zorg op de juiste 
plek en passende zorg, wordt deze samenwerking steeds belangrijker. De cliëntenraad 
bevraagt Máxima MC regelmatig over de vorderingen in deze samenwerking.  
Als derde noem ik graag de voorbereiding van de verbouwing van de locatie Veldhoven. Ook 
deze verbouwing staat volop in de belangstelling van de cliëntenraad. Hierbij vragen we 
zoveel mogelijk aandacht hebben voor het gebruikersgemak van het ziekenhuis na de 
verbouwing voor de patiënten en bezoekers van Máxima MC.  
 
Daarnaast waren er ook in 2022 de reguliere onderwerpen waar de cliëntenraad steeds 
aandacht voor heeft, zoals patiëntenparticipatie, kwaliteit van zorg, samen beslissen en het 
regiebehandelaarschap. Tenslotte is ook het klantenpanel weer een aantal keren ingezet in 
2022, een belangrijk middel voor zowel Máxima MC als de cliëntenraad om input te krijgen 
over belangrijke beleidsbeslissingen.  
 
In dit jaarverslag leest u meer over de activiteiten van de cliëntenraad in 2022. We doen dat 
vrijwillig en graag, voor alle cliënten van Máxima MC en dus ook voor u. 
 
Inge van den Borne 
Voorzitter cliëntenraad Máxima MC 
 
PS: Bent u nog geen lid van het klantenpanel van het Máxima MC, meld u dan snel aan via 
www.mmc.nl/Máximamcpanel/  
 

http://www.mmc.nl/maximamcpanel/
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Van Links naar rechts:  
Mike Naan, Jean-Marie Vullings, Susan Gielens, Jacqueline Melis, Inge van den Borne, Geert-Jan van Hal, Maurice 
Meijers, Raf Daenen, Hetty van Hoof  
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Inleiding 
Met dit jaarverslag legt de cliëntenraad verantwoording af over het gedane werk in 2022. Het 
geeft een indruk van de onderwerpen en activiteiten die in 2022 binnen de cliëntenraad aan 
de orde zijn geweest en van de resultaten die zijn behaald.  
 
De cliëntenraad werd op 1 januari 2002 bij de start van Máxima MC ingesteld en functioneert 
op basis van de wet Medezeggenschap Cliënten Zorginstellingen (WMCZ). Deze wet is in 2018 
grondig aangepast en op 1 januari 2021 in alle ziekenhuizen doorgevoerd. In deze wet is 
formeel geregeld waarover de cliëntenraad zeggenschap heeft. Indien het wettelijk advies- of 
instemmingsrecht van toepassing is, wordt hier door de cliëntenraad invulling aan gegeven. 
Adviesaanvragen uit de organisatie worden beoordeeld vanuit het cliëntperspectief. Dit kan 
leiden tot bijstelling van het voorstel. De cliëntenraad kan ook een ongevraagd advies geven 
aan de raad van bestuur.  

 
Visie 
De cliëntenraad wil dat elke individuele cliënt van 
Máxima MC wordt gezien als mens en kan meedenken, 
meepraten en meebeslissen over zijn behandeling én 
over de kwaliteit en veiligheid van de zorg die hij 
ontvangt. De reële zorgbehoefte, uitkomsten (waarde) 
en de ervaring van patiënt (cliëntreis) staan hierin 
centraal. 
 
Met deze uitgangspunten voor ogen, behartigt de cliëntenraad de belangen van cliënten van 
Máxima MC zo goed mogelijk. De cliëntenraad werkt dus altijd: 

 vanuit een bepaalde bedoeling (waarom),  

 vanuit zijn legitieme en onderbouwde maatschappelijke opdracht (hoe), 

 vanuit zijn representatieve functie en responsieve verantwoording naar zijn achterban 
(wat). 

 

Visie cliëntenraad 2021-2025 
De visie van de cliëntenraad is in 2021 opgesteld en deze wordt tot 2025 verder 
geconcretiseerd, waarbij de aandacht vooral uitgaat naar de volgende drie belangrijke 
thema’s:  
1. Samen beslissen (SB); de cliënt betrekken bij zijn behandelproces 
2. Verantwoorde zorg; de juiste zorg op het juiste moment, op het juiste plaats, denkend 

vanuit o.a. het cliëntperspectief 
3. Contacten achterban; weten wat er onder onze achterban leeft. 
 
Onderstaande visie zal dan ook door de cliëntenraad gebruikt worden als leidraad bij de 
beoordeling van alle advies- en instemmingsaanvragen. 
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De adviserende taak 
Er zijn veel onderwerpen waarover de cliëntenraad van een ziekenhuis adviesgerechtigd is. De 
CR geeft de meeste aandacht aan onderwerpen waarvoor de wetgever verzwaard adviesrecht 
heeft toegekend: kwaliteit en veiligheid van zorg, voeding, geestelijke verzorging en 
gastvrijheid. De CR wil over de beleidsrichting en consequenties hiervan voor cliënten, tijdig in 
gesprek met de raad van bestuur. We streven naar een goede kwaliteit en onderbouwing van 
onze gevraagde en ongevraagde adviezen. Daarvoor is het nodig dat we goed en tijdig 
worden geïnformeerd, waarbij de CR voornamelijk focust op en/of vraagt naar de invloed van 
voorgenomen beleidsbeslissingen op patiënten.  
 
Uiteraard geeft de cliëntenraad ook advies over dossiers met gewoon adviesrecht. Tevens 
streeft de cliëntenraad ernaar om goed onderbouwde ongevraagde adviezen uit te brengen. 
De CR wil tijdig betrokken worden bij ontwikkelingen binnen Máxima MC. Dat gebeurt 
doordat CR-leden vertegenwoordigd zijn in diverse commissies, werkgroepen en tijdens het 
maandelijkse informele overleg met de raad van bestuur, de informatieve besprekingen met 
de verschillende zorggroep managers, VSB, OR en het halfjaarlijkse overleg met Stafbestuur 
en Raad van Toezicht (RvT).  
  

Resultaat  
De cliëntenraad is over het algemeen tevreden over de wijze waarop het adviesproces 
verloopt. Op verzoek van de CR wordt inmiddels bij de meeste adviesaanvragen een cliënt 
effectrapportage opgenomen (wat betekent het voorgenomen besluit voor de cliënt?). Het 
toevoegen van zo’n cliënt effectrapportage bij alle adviesaanvragen blíjft een aandachtspunt 
voor de CR.  
 
De cliëntenraad heeft in dit verslagjaar zes gevraagde adviezen en geen ongevraagde 
adviezen afgeleverd (zie bijlage 1).  
 

1. Samen beslissen (SB); de cliënt betrekken bij zijn behandelproces 
 
Resultaat 2022: 
Participatie betekent meedenken en meedoen. Voor Máxima MC is de participatie van 
patiënten belangrijk. Dit om de patiënt meer regie te geven over zijn eigen gezondheid en om 
goede zorg te ontwikkelen. De cliëntenraad ziet de patiënt dan ook echt als een partner in 
zorg. Samen beslissen staat daarom hoog in het vaandel van de raad. Ook het betrekken van 
het klantenpanel bij de ontwikkeling van zorg is een hele mooie ontwikkeling. In 2022 is 
gemeten dat zo’n 65% van de patiënten in het Máxima MC weet wie zijn regiebehandelaar is. 
We zijn dus op de goede weg maar er is ruimte om te verbeteren. 

 

2. Verantwoorde zorg; juiste zorg op het juiste moment, op de juiste plaats, 
denkend vanuit cliëntperspectief 

 
Resultaat 2022: 
De Wet kwaliteit, klachten en geschillen zorg (Wkgz) verplicht zorginstellingen tot het leveren 
van verantwoorde zorg. Dit betekent: zorg van goed niveau, die in ieder geval doeltreffend, 
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doelmatig en patiëntgericht wordt verleend en die afgestemd is op de reële behoefte van de 
patiënt. Máxima MC geeft hieraan invulling aan de hand van vier thema's:  
 

 zorg onafhankelijk van tijd en plaats, 

 preventie en vitaliteit, 

 leveren van lijnloze geïntegreerde zorg binnen het netwerk, 

 optimalisatie van Zorg.  
 
De cliëntenraad toetst binnen de diverse projecten die zijn gestart, de effecten voor de 
patiënt. Dit gebeurt onder meer door gesprekken te voeren met de verschillende managers/ 
projectleiders.  
 

3. Contacten achterban; weten wat er onder onze achterban leeft 
 
Resultaat 2022: 
In de WMCZ is opgenomen dat de cliëntenraad verplicht is voldoende contact te hebben met 
de achterban, zodat hij weet wat de wensen van cliënten zijn en daarmee in zijn activiteiten 
rekening kan worden gehouden. De CR heeft veel energie gestoken in het verder vormgeven 
van het klantenpanel. Steeds meer vindt 
communicatie en raadpleging via het 
klantenpanel plaats. Het aantal ‘klanten’ 
wat deelneemt aan het klantenpanel 
stijgt nog steeds. De CR streeft naar 
minimaal 500 respondenten, aanmelden 
voor het panel is mogelijk via de website. 
De CR participeert inmiddels viermaal per 
jaar binnen dit klantenpanel waardoor nóg 
beter kan worden aangesloten bij de 
wensen van de cliënt. De  
CR gebruikt de gegevens die voortkomen uit  
het klantenpanel graag voor het formuleren  
van (on)gevraagde adviezen aan de raad van bestuur.  
 

In 2022 zijn de volgende onderwerpen in het panel aan bod gekomen: Bouwen aan zorg, 
Patiëntportaal MijnMMC, Samen Beslissen, Bezoekersbeleid en Persoonlijke Gezondheids 
Omgeving (PGO).  
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Blijvend punt van aandacht: 
Kwaliteit, Veiligheid en Gastvrijheid 

De cliëntenraad richt zijn aandacht vooral op items die de kwaliteit en veiligheid van zorg 
raken én de gastvrijheid in de meest brede zin. Concreet werden de CR-leden betrokken bij: 
 

Bouwplannen Máxima MC 
Tijdens de vergaderingen van de cliëntenraad zijn wij continu bijgepraat door de 
bouwcommissie over de (ver)bouwplannen van de locatie in Veldhoven en de toekomstige 
plannen voor de locatie Eindhoven Máxima MC.  

 
Patiëntveiligheidsraad 
Er is maandelijks overleg over zaken die de patiëntveiligheid raken. Hierbij zijn, naast de 
voorzitter cliëntenraad, ook de voorzitter raad van bestuur, voorzitter stafbestuur, voorzitter 
vereniging verpleegkunde Máxima MC, manager kwaliteit & veiligheid en kwaliteitsarts 
aanwezig. In de eerste plaats heeft deze Patientveiligheidsraad voor de CR een hoge 
informatiewaarde. Daarnaast heeft ‘de cliënt’ via de CR  ook direct een stem in dit overleg.  
 

Commissie ethiek 
In de commissie ethiek is vanuit de cliëntenraad één lid vertegenwoordigd. Vanuit het 
patiëntperspectief wordt meegedacht en geadviseerd over de morele implicaties van 
zorgverlening en bedrijfsvoering in en door Máxima MC. Daarnaast verzorgt de Vakgroep 
zingeving en zorgethiek op verzoek moreel beraad waardoor ethische reflectie binnen 
zorgteams en vakgroepen wordt bevorderd. De coronapandemie is in 2022 meer naar de 
achtergrond geschoven waardoor de accenten konden worden verlegd. 
In 2022 heeft de commissie inhoud gegeven aan haar taak door: 
- Diverse werkbezoeken aan de verpleegafdelingen/teams te brengen; 

- Staflunches bij te wonen;  

- Het NEON congres bij te wonen;  

- Het moreel beraad door te ontwikkelen, niet enkel n.a.v. een individuele casus maar ook 

structureel n.a.v. een thema; 

- Deelname aan het landelijk platform netwerk ethiek ziekenhuizen; 

- Het organiseren van een moreel beraad t.a.v. het hanteren van een leeftijdsgrens bij het 

stellen van de vraag naar behandelbeperkingen bij opgenomen patiënten. 

 

Interne auditing 
Leden van de cliëntenraad participeren wanneer mogelijk actief in interne audits. Uit de 
gesprekken met de patiënten en hun naasten komt vaak een goed beeld naar voren hoe zij de 
geleverde zorg ervaren. Tevens worden uitvoerige gesprekken gevoerd met zorgverleners.  
In 2022 hebben er 22 audits plaatsgevonden. Zo was de cliëntenraad in september 2022 
betrokken bij een audit uitgevoerd op de SEH. De vraag was of er bij toediening van medicatie 
altijd een dubbelcheck plaatsvindt om fouten te voorkomen.  
In 2023 worden meer leden van de cliëntenraad getraind in het doen van audits, zodat 
deelname vanuit de CR in de toekomst beter geborgd kan worden. 
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Digitale informatie 
Naarmate we steeds digitaler gaan werken, neemt logischerwijs ook onze afhankelijkheid van 
systemen en applicaties toe. Dit geldt ook binnen het ziekenhuis en dat maakt met 
momenten de zorg kwetsbaar. Vooral voor mensen met een fysieke of cognitieve beperking, 
mensen zonder internet, minder digitaal vaardigen, lager geletterden en anderstaligen. 
Hierover ging de cliëntenraad onder andere in gesprek met haar achterban en de raad van 
bestuur. Ook nu we steeds vaker thuis en hybride werken blijft bovenstaande een 
aandachtspunt voor de cliëntenraad in 2023.   
Veder heeft de CR in 2022 op diverse momenten contact gehad met zowel de CMIO als 
transformatiemanager binnen het ziekenhuis. Daarnaast heeft een afvaardiging van de CR per 
kwartaal gesprokken met de manager zorglogistiek en de klinisch informaticus waarbij we 
werden bijgepraat over de huidige stand van zaken en nieuwe projecten inzake 
digitalisering.   
  
In de zomer en het najaar van 2022 heeft een afvaardiging van de cliëntenraad deelgenomen 
aan een tweetal workshoprondes over de strategie digitale transformatie binnen het Máxima 
MC. Onder andere op basis van deze workshops wordt de strategie digitale transformatie 
steeds verder uitgewerkt. De CR volgt dit proces op de voet en wordt hierover periodiek 
bijgepraat.  
 
Enkele leden van de CR volgen actief de informatiesessies van de Nederlandse Vereniging van 
Ziekenhuizen (NVZ) over het VIPP5 programma. Dit programma focust op de 
gestandaardiseerde uitwisseling van medische gegevens met de patiënt via een persoonlijke 
gezondheidsomgeving (PGO) en tussen instellingen onderling. 
 
Daarnaast is de cliëntenraad zeer nauw betrokken geweest bij het tot stand komen van het 
vernieuwde MijnMMC. Hij heeft daarbij deelgenomen aan demo- en feedbacksessies waarbij 
ook cliënten zijn betrokken. 
 

Contact met afdeling Kwaliteit en Veiligheid  
Naast deze commissies waarin CR-leden participerend aanwezig zijn, blijft kwaliteit en 
veiligheid doorlopend een belangrijk aandachtsgebied voor de cliëntenraad. Dit uit zich in een 
aantal overleggen met de afdeling Kwaliteit & Veiligheid (K&V): 
 

 Twee keer per jaar wordt de manager K&V uitgenodigd om de Quality Board Letter toe te 
lichten. In dit document worden alle aspecten van kwaliteit en veiligheid beschreven en 
de resultaten gepresenteerd. De CR beoordeelt deze stukken kritisch en acteert 
vervolgens naar bevinden.  

 De klachtenfunctionarissen worden eenmaal per jaar uitgenodigd om het eigen deel van 
het jaarverslag toe te lichten. De CR spreekt hierbij over ontwikkelingen en trends van de 
klachten, en de toegankelijkheid en positie van de klachtenfunctionaris in de organisatie. 
Veel aandacht geeft de CR aan wat de organisatie van de klachten léért, hoe zich dat 
vertaalt in beleidsvoornemens en hoe die worden geëffectueerd. Resultaten en Máxima 
MC-brede wijzigingen die hieruit voortvloeien blijven voor de CR echter téveel uit beeld. 
De CR blijft werken aan meer inzicht en transparantie in deze. 
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 Er is uitgebreid gesproken met de manager K&V over de invulling van 
patiëntenparticipatie in Máxima MC. 

 

Samenwerking cliëntenraden (regio Zuidoost-
Brabant en mProve) 

 
mProve is een innovatief netwerk van zeven ambitieuze topklinische ziekenhuizen waaraan 
naast het Albert Schweitzer ziekenhuis, Isala, Jeroen Bosch Ziekenhuis, Noordwest 
Ziekenhuisgroep, Rijnstate en Zuyderland Medisch Centrum ook Máxima MC meedoet. Met 
mProve bundelen deze ziekenhuizen de krachten om patiënten dagelijks merkbaar betere 
zorg te bieden. Ook de cliëntenraden van de bovenstaande ziekenhuizen ontmoeten elkaar af 
en toe. We wisselen dan belangrijke informatie uit, vaak gekoppeld aan een thema. Door 
Corona zijn deze ontmoetingen enige tijd niet doorgegaan. In september 2022 kon het 
gelukkig weer, en kwamen we bij elkaar in het Zuyderland ziekenhuis (Sittard-Geleen). Op de 
agenda stonden een rondleiding door het ziekenhuis, dat bij de ingebruikname in 2009 het 
predikaat 'ziekenhuis van de 21e eeuw' kreeg en tot op de dag van vandaag een 
voorbeeldfunctie heeft in termen van innovatie. Ook gaf de directeur van mProve ons een 
uitgebreide toelichting op de werkzaamheden van mProve.  
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Samenstelling cliëntenraad  

 
De Cliëntenraad heeft in 2022 afscheid genomen van de CR-leden Yvonne Postma (lid vanaf 
januari 2016, herbenoemd januari 2019; gestopt 1 april 2022) en Mike Naan (lid vanaf januari 
2016, herbenoemd januari 2019; gestopt per 01 januari 2023). Op deze plaats willen wij 
zowel Yvonne als Mike nogmaals hartelijk danken voor hun tomeloze inzet voor onze CR! 
 
De CR mocht ook drie nieuwe CR-leden welkom heten; Raf Daenen, lid vanaf 1 januari 2022, 
Hetty van Hoof, lid vanaf 1 april 2022 en Maurice Meijers, lid vanaf 1 oktober 2022. De CR is 
erg blij met hun komst en wenst hen veel geluk!  
 
De raad wordt ondersteund door een ambtelijk secretaris, die werkzaam is binnen Máxima 
MC. Deze functie werd tot en met januari 2022 ingevuld door de heer Jan Duijsters. Per 1 
februari 2022 nam mevrouw Susan Gielens deze functie over. Wij danken ook Jan hartelijk 
voor zijn grote inzet en de enorm gewaardeerde rol die hij jaren gespeeld heeft binnen de 
raad. Wij zijn uiteraard ook blij met de komst van Susan en wensen haar veel succes.  
 
De samenstelling van de Cliëntenraad is eind 2022 derhalve als volgt:  
 
 Mw. I. van den Borne, vicevoorzitter vanaf 1 mei 2021, voorzitter vanaf 1 december 2021 

 Mw. JMH. Vullings, lid vanaf januari 2018, herbenoemd januari 2020, vicevoorzitter vanaf 1 
december 2020; 

 Mw. J. Melis-Glimmerveen, lid vanaf september 2019; 

 Hr. GJ. van Hal, lid vanaf 1 oktober 2020; 

 Hr. R. Daenen, lid vanaf 1 januari 2022 

 Mw. H. van Hoof, lid vanaf 1 april 2022 

 Hr. M. Meijers, lid vanaf 1 oktober 2022 

 Hr. M. Naan, lid vanaf januari 2016, herbenoemd januari 2019; gestopt per 01 januari 2023 

 Mw. Y. Postma-Cornelissen, lid vanaf januari 2016, herbenoemd januari 2019; gestopt 1 april 
2022 

 Hr. J. Duijsters, ambtelijk secretaris, gestopt per 1 februari 2022 

 Mw. S.M.C. Gielens, ambtelijk secretaris per 1 februari 2022 

 
 

2022     2022/2023 
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Vergaderingen  

 
De cliëntenraad kwam in het verslagjaar elf keer in vergadering bijeen (waarvan 1x via Zoom). 
Tijdens zes van deze vergaderingen sloot ook de raad van bestuur aan. De CR benutte de 
vergaderingen voor (besluitvormend) overleg en informatie-uitwisseling met 
deskundigen/managers. Daarnaast was er een maandelijks vooroverleg tussen 
voorzitter/vicevoorzitter CR en de voorzitter/secretaris raad van bestuur. Hierdoor is de CR 
sneller geïnformeerd over lopende zaken en verlopen de overlegvergaderingen tussen raad 
van bestuur en CR efficiënter. Tevens is tweemaal overleg gevoerd met de raad van toezicht 
(RvT). Tot slot is er in 2022 tweemaal overleg gevoerd met het bestuur van de medische staf 
en eenmaal een overleg met de gezamenlijke besturen van de Ondernemingsraad (OR) én 
Verpleegkundig Stafbestuur (VSB) (voorheen de VAR). 
 

Studiedag 2022 
Zoals ieder jaar had de CR in september weer een studiedag. Deze studiedag stond, met de 
komst van vier nieuwe mensen, in het teken van elkaar beter leren kennen en het herijken 
van de werkwijze van de CR. Daarnaast sprak de raad over de focuspunten voor 2023, waarbij 
de volgende vijf focuspunten zijn vastgesteld:  

 Digitalisering  

 Ketensamenwerking  

 Patientenparticipatie  

 Regiebehandelaar 

 Verbouwing Máxima MC 
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Ten slotte  

De cliëntenraad is positief over de vertrouwde, open en constructieve relatie van de diverse 
gremia in het ziekenhuis met de CR. De adviesfunctie is en blijft van primair belang voor de CR 
en hierbij is het vroegtijdig verkrijgen van de juiste informatie van wezenlijk belang. Het levert 
een positieve bijdrage aan de meningsvorming over onderwerpen die voor cliënten relevant 
zijn. Alleen zo kan de CR zijn rol pakken en krijgt de client, door de betrokkenheid van de raad, 
een stem.  
 
De CR wil graag de huidige constructieve relatie met de raad van bestuur handhaven. De raad 
zal daaraan zeker ook haar steentje bijdragen door adviesaanvragen vanuit de raad van 
bestuur steeds tijdig, constructief én ook kritisch te beoordelen. Maar bovenal... richt de CR 
zich op een coöperatieve, productieve, resultaatgerichte samenwerking in het belang van u, 
de cliënt! 
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Bijlage 1  

Uitgebrachte adviezen  
 
1. Jaarplan/begroting 2022 
De cliëntenraad heeft positief geadviseerd over het jaarplan-begroting 2022. 
Wel heeft de CR een aantal aandachtspunten geformuleerd. Dit zijn: 

 CR vraagt de RvB werk te maken van een ontbrekende, heldere, uitgedragen visie vanuit 
de RvB rondom patiënten participatie.  

 CR wenst meer meegenomen te worden bij de parameters die de RvB voor zichzelf stelt in 
het beoordelen/wegen van de begrotingsaanvragen en het opstarten van en/of aansluiten 
bij projecten met consequenties voor cliënten. 

 CR wil op de hoogte worden gehouden over de wijze waarop de RvB zijn keuzes maakt 
aan de hand van een duidelijke, eerder ingebrachte cliënt effecten paragraaf, welke 
steeds wordt toegevoegd of integraal wordt opgenomen in alle adviesaanvragen. 

 
2. Profielschets voorzitter RvB 
De cliëntenraad heeft positief geadviseerd op het functieprofiel ‘voorzitter raad van bestuur’.  
 
3. Profielschets 3e lid RvB  
De cliëntenraad heeft kritisch gekeken naar de profielschets lid raad van bestuur - CFO.  
De cliëntenraad heeft positief geadviseerd en daarin meegegeven dat het 
patiëntenperspectief sterker kon worden gepositioneerd in het profiel. 
 
4. Concentratie dialysezorg 
Het voornemen om de dialysezorg in Eindhoven te sluiten had grote consequenties voor een 
deel van de patiëntenpopulatie van Máxima MC. De cliëntenraad heeft hier derhalve 
uitgebreid over gesproken, waarbij de discussie in de CR zich vooral concentreerde op de 
issues patiënttevredenheid, patiëntveiligheid en efficiency in bedrijfsvoering. Deze discussie 
heeft geresulteerd in een positief advies van de CR op het concentreren van de dialysezorg in 
locatie Veldhoven. 
Daarbij heeft de CR de RvB gevraagd in deze centralisatie specifiek rekening te houden met 
de volgende, voor patiënten essentiële randvoorwaarden: 

 Op de dialyse afdeling van locatie Veldhoven moet eenzelfde gevoel van ‘thuiskomen’ 
gecreëerd worden zoals dit door patiënten op locatie Eindhoven werd ervaren. Het gaat 
hierbij om sfeer, inrichting en aankleding van de ruimte. 

 In het kader van toegankelijkheid én patiëntveiligheid is de CR van mening dat aanpassing 
van de bereikbaarheid van de dialyseafdeling op locatie Veldhoven een must is. De CR 
onderstreept derhalve graag het advies te investeren in een lift met directe entree naar 
de nieuwe hoofdingang, plaatsing van een wachtruimte op de dialyse afdeling (zodat 
toezicht op wachtende patiënten gehouden kan worden) en een spreekkamer met ruimte 
voor lichamelijk onderzoek.  

 Patiënten die dialyseren op locatie Eindhoven moeten vroegtijdig en goed begeleid 
worden in de transitie naar dialyse op een andere plaats, of dat nu in Máxima MC-locatie 
Veldhoven of elders is. 

 Dit geldt ook voor personeel werkzaam op de dialyse-afdelingen van Máxima MC. Zij 
behoren vroegtijdig meegenomen te worden in dit proces en gehoord te worden in hun 
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behoeften voor wat betreft het werken op locatie Veldhoven. Het is onbekend in 
hoeverre sluiting van dialyselocatie Eindhoven gaat bewerkstelligen dat personeel op zoek 
gaat naar een andere uitdaging. In deze tijden van arbeidskrapte is het zeker ook in het 
belang van de patiënt dat personeel behouden blijft voor de dialyseafdeling van het 
Máxima MC.  

 De CR begrijpt dat het realiseren van een dialyse hub op dit moment niet haalbaar is (vnl. 
door personeelskrapte). De CR is echter van mening dat op het moment dat de personele 
bezetting weer op orde is, de mogelijkheid voor het opstarten van een dialyse hub in 
Eindhoven wederom overwogen moet worden. 

 
5. Flexibiliteit invulling vacature voorzitter RvB 
De cliëntenraad heeft positief geadviseerd op het voorgenomen besluit van de Raad van 
Toezicht om flexibel om te gaan met het beleggen van de voorzittersrol (ofwel bij de 
kandidaat met het medische profiel ofwel bij de kandidaat met CFO profiel) van de raad van 
bestuur.  
 
6. Profielschets lid RvT 
De cliëntenraad heeft positief geadviseerd op de profielschets voor een nieuw lid voor de 
raad van toezicht. 

 

Ongevraagd advies 
De raad heeft in 2022 geen ongevraagde adviezen uitgebracht.  
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Bijlage 2 

Verspreiding jaarverslag CR  
 

- Leden raad van toezicht en raad van bestuur Máxima MC 
- Medische Staf Máxima MC, MSB ‘de Medici’ en VMSD 
- Hoofden en managers zorggroepen Máxima MC 
- Managers ondersteunende diensten Máxima MC 
- Ondernemingsraad Máxima MC 
- Vereniging Verpleegkunde Máxima MC 
- Klantenpanel Máxima MC 
- Leden Cliëntenraad Máxima MC 

 
- Cliëntenraden mProve ziekenhuizen 
- Cliëntenraad Catharina Ziekenhuis, Eindhoven 
- Cliëntenraad Elisabeth Ziekenhuis, Tilburg 
- Cliëntenraad Elkerliek Ziekenhuis, Helmond 
- Cliëntenraad St. Anna Ziekenhuis, Geldrop 
- Landelijk steunpunt (mede)zeggenschap (LSR) 

 
- Afasie Vereniging Nederland Regio Noord-Brabant 
- Alzheimer Vereniging, afdeling Zuidoost-Brabant 
- ANBO-gewest Noord-Brabant 
- Astma Patiënten Vereniging Vbba/LCP 
- Borstkanker Vereniging Nederland 
- Centrale Cliëntenraad GGzE 
- CG-Platform Son en Breugel 
- Diabetesvereniging Nederland 
- Epilepsie Vereniging Nederland 
- FES 
- Inspectie Gezondheidszorg en Jeugd 
- Integraal Kankercentrum Zuid 
- Nederlandse Hartstichting, contactpersoon ziekenhuizen 
- Nederlandse Stomavereniging 
- Nederlandse Vereniging L.E. Patiënten (NVLE) 
- Nederlandse Vereniging Van Rugpatiënten NVVR De Wervelkolom 
- Nierstichting regio ZO 
- Parkinson Patiënten Vereniging (PPV) 
- Patiëntenvereniging CRPS Complex Regionaal Pijn Syndroom 
- Platform VG ZO-Br 
- Reumapatiëntenvereniging regio Eindhoven 
- Samen Verder (CVA) 
- Stichting Huisarts organisatie Kempen en omstreken (SHoKo) 
- Stichting Kind en Ziekenhuis 
- Stichting Labyrint/ In perspectief 
- Vereniging van Ouders van Couveusekinderen (VOC) 
- Zorgbelang Noord Brabant 
- Zorgverzekeraars Menzis, VGZ, CZ, Zilveren Kruis 


